
   
 

PROTOKOLL REPRESENTANTSKAPSMØTE 2025-02 
 
23. og 24. mai 2025, Surnadal  

 

Tilstede: 

  Ingrid Rangønes, Averøy  
  Ståle Refstie, Sunndal  
  Kjell Neergaard, Kristiansund (23.5.) 
  Henning Torset, Aure  
  Knut Sjømæling, Gjemnes 
  Svein Roksvåg, Smøla 
  Hugo Pedersen, Surnadal 
  Ingrid Waagen, Tingvoll  

 

Kommunedirektører: 

  Birgit I. Eckhoff, Smøla  
  Håvard Sagli, Aure (forfall) 
  Berit Hannasvik, Averøy (forfall) 
  Inge Falstad, Gjemnes (forfall), vara Sven Arild Eikemo, ass. kommunedirektør 

(23.5.) 
  Arne Ingebrigtsen, Kristiansund (23.5.) 
  Bjørn Flemmen Steinland, Sunndal (forfall) 
  Lars Inge Kvande, Surnadal  
  Frøydis Lindstrøm, Tingvoll (forfall) 

 

Administrasjonen: 
  Ingrid Nautnes, regional samfunnsplanlegger (forfall) 
  Tone Lyngvær Kvammen, helsefaglig rådgiver (forfall) 
  Ellen Engdahl, daglig leder 
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Sak 11-25 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes.  
 

Sak 12-25 Orientering fusjon Varde og Trollheim 
Vedtak 
Orienteringen tas til orientering. 
 

Sak 13-25 Status og videre prosess for DMS Kristiansund 
Tilbud SNR Kristiansund 

Tilbud Kristiansund kommune 

Orientering ved leder av styringsgruppen Kjell Neergaard og 
prosjektleder Gudrun Karlsen.  

https://www.helse-mr.no/om-oss/sjukehuset-nordmore-og-romsdal/dms-i-kristiansund/spesialisthelsetenester-i-kristiansund/
chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/https:/opengov.360online.com/Meetings/kristiansund/File/Details/748252.PDF?fileName=Vedtak&fileSize=193056
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- Øyescreening for diabetespasienter er i sin helhet flyttet til Hjelset. 
Dette er et tilbud som er nært knyttet til andre funksjoner som er 
godt egnet i DMS. 

- Ergoterapeut-/fysiopoliklinikk: Ikke blant tilbud som er vedtatt i SNR 
Kristiansund, men er i DMS noen dager i uken. 

- Barnepoliklinikk 2-3 dager i uken. 
- Dagkirurgi innen gynekologi, ortopedi og øre/nese/hals. 
- Ortopedi: høy aktivitet inne kirurgi hånd, skulder, kne, rygg, 

fot/ankel. Kikkhullsoperasjon.  
- Psykisk helse og rus er trolig det største felles tjenesteområdet.  

Kristiansund kommune forholder seg til det som er vedtatt.  

DMS kan skape en felles vurderings- og samhandlingsarena 

- Konkretisert interkommunale tilbud i DMS Kristiansund innen sårbehandling og 
PSHT (Personsentrerte helsetjenester).  

- Interkommunal drift av kreftkoordinator og 
demenskoordinator/hukommelsesteam 

- Digitale konsultasjoner. 
 

Muligheter ved interkommunal døgndrift/senger DMS 

- KAD – rehabiliteringsplasser – opptreningsplasser – 
palliasjonsopphold 

o Behov: 4 KAD-senger, 6 rehabilitering, 6 opptrening, 2 
lindrende behandling 
 

Vedtak 
Orienteringen tas til orientering og følges opp i tråd med dialogen i møtet.  

 

Sak 14-25 Signering Samarbeidsavtale og Interkommunal 
rammeavtale 
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Vedtak 
Ordførerne signerte Samarbeidsavtale Nordmøre regionråd IPR og Interkommunal 
rammeavtale Nordmøre.  
 

Sak 15-25 Nordmørsprisen 2025  
 
Vedtak 
Nordmørsprisen for 2025 tildeles NN og deles ut under Nordmørskonferansen 5. juni 
2025. 

 

 

 

 

 

Sak 16-25 Tema: Fremtidig tilbud videregående skoler på 
Nordmøre 
 

Bakgrunn for ny skole- og tilbudsstruktur 

Oppfølgingstiltak: 

- Undersøkelsen fra Ungdomsrådene sendes til postmottakene sammen med 
møtedokumentene. 

- Undersøkelsen fra Ungdomsrådene sendes media.  
- Få frem oversikt over hvor mange som søker seg til egen eller skole i annen 

kommune. 
- Administrasjonen lager en oppsummering av diskusjonen. 
- Den enkelte kommune sender inn høringsuttalelse. Kopi til regionrådet.  
- Regionrådet utarbeider en høringsuttalelse om fellespunkter. 
- Kalles inn til teamsmøte i august etter at alle kommunene har uttalt seg. 
- Surnadal kommune kontakter Oppvekstnettverk Nordmøre. 

 
Vedtak 

Nordmøre må ha et godt tilbud innen videregående opplæring som i størst mulig grad 
dekker både ungdommenes ønsker og regionens kompetansebehov fremover.  

Innspill og dialog tas med inn i arbeidet med høringsuttalelsene.  

https://mrfylke.no/tenester/skole-og-opplaring/skole-og-tilbodsstruktur/bakgrunn-for-ny-skolestruktur/#faqsporsmal-1229
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Sak 17-25 Status sentrale saker for Nordmøre til Stortingsvalget 
Status på sentrale prosjekter og sakene for å diskutere prioriterte budskap fra Nordmøre 
inn mot Stortingsvalget.  

Status prosjekter: 

Samferdsel 

• E39 Astad – Bjerkeset v/Knut Sjømæling 
Regjeringen har gått for prosjektet som nå er på 2 mrd. Skal behandles i Planutvalget 
17. juni, og som følge av sommer vil det ha lengre høringsfrist.  
Merker spesielt økt ambulansetransport. 

• Bypakken Kristiansund v/Ellen Engdahl 
Stortingsbehandling 2. juni. Oppstart bompenger i løpet av 2026.  

• Todalsfjorden, Rv70, Orkdalspakken v/Ståle Refstie og Hugo Pedersen 
Todalsfjorden: Avsatt kr 38 mill. i planmidler fra MRFK. Todalsfjordprosjektet AS har 
tatt initiativ overfor flere fylkeskommuner til prosjekt om å arbeide for lengre 
bompengeperioder for fylkesveier. Kystkommunene kan stå sammen. 
Rv70: Fale bru er ferdig regulert, og det jobbes med Romfo. Ligger i NTP 2025 – 2036, 
men ikke med i revidert nasjonalbudsjett. Midler i systemet for mindre 
investeringer/utbedringstiltak. Signaler om å oppstart for planer Ålvundfjorden. 
Orkdalspakken: Hele pakken er beregnet til 2 mrd som i hovedsak er tenkt 
bompengefinansiert. MRFK trukket seg ut. Forprosjektet ferdig snart og skal 
forankres i kommunene i høst. Må også tenke på fremkommelighet og beredskap. 
Avsatte midler til forsvaret bør kunne redisponeres til vei. Orkdalspakke handler 
også om krevende bruer.  
Ikke satt av midler til Berkåkbakken som burde komme i gang, heller ikke til bro 
Holte.  
Gang- og sykkelvei på Røv er ordnet, men innbyggerne er ikke fornøyde med 
løsningen. Like mye trafikk der som på E39. 

• Fv65 over Nordmarka ble reparert i fjor for kr 15 mill. Folkemøter har gitt noen gode 
innspill til utbedringer.  

• Aure – Hitra v/Henning Torset 
MRFK positiv, Samferdselsutvalget sendt henvendelse til departementet om statlig 
medfinansiering. Svar fra departementet om at fylkeskommunene selv må 
synliggjøre hva de vil bidra med. Møre og Romsdal er positiv, men Trøndelag vil ikke.  

• Edøyfjord og Talgsjøen v/Svein Roksvåg 
Edøyfjord: Tunnel som er løsningen, kommunedelplan på begge landsidene er neste 
steg. Talgsjøen er snakk om høybro som følge av store dønninger. Prosjektet er 
avhengig av forlenget bompengefinansiering. Trolig støtte for lengre 
bompengeperioder i de fleste parti, men større utfordringer i finansdepartementet.  
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• Kollektivtilbudet v/Svein Roksvåg 
o Kystekspressen – skal komme oppgraderte båter med aluminiumsskrog som 

oppfyller 34 knop og med baugthrustere for regularitet på Edøy.   
Erfaringene er at ved litt dårlig vær greier ikke båtene å holde tiden, og derved 
heller ikke hviletidsbestemmelsene. Båten stopper da i Kristiansund og tar 
ikke siste runde. 

o Ferger v/Svein Roksvåg 
Bør være forlenget åpningstid på flere fergestrekninger. Positivt at det 
oppleves å være mer stabilitet for fergetidene.  

o Busstilbudet v/alle 
Elektrifiseringen går ut over rutetidene da elektriske busser er dyrere å drive, 
behov for investering i nye busser og nye ladestasjoner. Konsekvensen er at 
rutetilbudet tas ned. Merkes veldig godt på Averøy spesielt i forhold til tilbudet 
for ungdommen da busstilbudet på kveld ikke er harmonerer ting som foregår 
rundt omkring.  

o Veiene er et stort problem for fremkommeligheten, noe som er 
grunnleggende for beredskapen. Kommunene mener forståelse av hva som 
inngå i beredskap er for snevert. Beredskap som hovedtema for både militær 
beredskap og samfunnsberedskap kan være hovedtema i neste møte.  
 
 

Kraftsituasjonen  
 
Status prosjekter:  

• Ny kraft i Sunndal v/Ståle Refstie 

o Aura kraftverk og Osbu kraftverk slås sammen til et nytt stort kraftverk i fjell 
med 2-3 store aggregater på til sammen 540 - 810 MW. 
Statnett ferdigstiller ny 420 linje kV om et par år. Forsterke 420 kV fra Vågå til 
Sunndal som den blir femte til Sunndal. Kommer nye trafoer.  
Statkraft søker om nytt Aura kraftverk med ny trafo og ny inntakstunnel. Blir 
et effektkraftverk på 2 Twh for å balansere annen fornybar kraft som er i 
dagens system. Fremskynder konsesjonssøknad med totale investeringer på 
6 mrd. 

o TrønderEnergi og Istad planlegger å bygge nytt kraftverk på 400 MW Nedre 
Driva. Vil øke vannforsyningen opp til Gjevilvatnet som også bidrar med 
balansekraft inn i Midt-Norge. Store investeringer for virksomhet på indre 
Nordmøre. Hydro investerer i ny teknologi og nye løsninger: 

o Samlet blir dette anleggstid på rundt 10 år. 
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o Vil bli mye stein tilgjengelig. Arbeid på gang om hva steinen kan brukes til 
med hensyn på næringsareal, flomsikring av matjord, gratis stein inn i 
veiprosjekter med mer.  

• Smøla vindpark v/Svein Roksvåg 
o Nytt vindkraftverk i drift fra rundt 2030  

Håp om å ta ned det gamle i 2027, det nye ferdig kanskje 2029/30. Omsøkt 
150 MW som er det samme tidligere som følge av at linjekapasitet begrenser 
til dagens produksjon. Kan produseres dobbelt så mye med nye færre 
vindmøller.  
 

• Kjernekraft v/Henning Torset:  
o Fleste parti har nå vedtak om utredning av kjernekraft. Lokalt prosjekt venter 

på kjernekraftutvalget som skal komme med innstilling som involverer fire 
departement. Har bedt DSB med flere om å konsekvensvurdere et 
utredningsprogram. Trondheimsleia Kjernekraft AS stiftet av Norsk 
Kjernekraft AS, NEAS, Aure og Hemne kommuner med mål om å bygge ut 
opptil 1.500 MW. Norsk Kjernekraft har meldt inn til Statnett om planene. 
Statnett har tatt ut Tjeldbergodden-ringen på 420 kV som følge av lavere 
forbruksplaner.  
 
 
 
 
 

Nordmøre og Stortingsvalget 

Hovedtema: 

– Samferdsel 
• Oppfølging konkrete prosjekter på Nordmøre, spesielt i forhold til NTP 
• Statlig finansiering av fylkesveifergedriften  
• Etterslep fylkesveier – kr 10,6 milliarder i Møre og Romsdal 
• Utsatte broer 
• Fylkeskommunale fergeavløsningsprosjekter – økt bompengeperiode og 

nedbetalingstid fra 15 til opp mot 40 år 
 

– Kraftsituasjonen 
• Vertskommuner for kraftproduksjon må sikres inntekter for at noen 

kommuner skal være villig til å ta på seg ulempene det medfører. Må oppleve 
at dette betyr noe for Norge.  
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• Smøla kunne produsert det dobbelte med bedre nettutvikling. Må få til et 
hurtigsport for «gryteklare» prosjekter. Haster med overføringslinjer! 

• Statkraft har kontaktet kommunene for å høre om vilje til å bygge ut vindkraft. 
Linjene på plass før det kan bygges ut vindkraft. Må være kraftbehov for 
konkrete prosjekter for å kunne få til utbygging.  

• Utviklingen går mot at staten tar ansvar for sentralnettet og overlater til 
lokale/regionale selskap å bygge ut resterende nett ut til forbruker. Lokale 
selskap har ikke penger. Staten må bidra til utbygging av kystens 
infrastruktur.  

• Saksbehandlingstiden for nye tiltak og prosjekter må drastisk reduseres. 
 

– Kommuneøkonomi, tjenesteproduksjon, helsetilbudet og beredskap 
• Sårbare kommuner, transportkorridorer i fylkesveinettet, håndtering av 

tilfluktsrom, beredskaps- og evakueringsplaner med mer 
• Kystkommunene er viktige for matproduksjonen i Norge. Må være 

forutsigbare ordninger for produksjonen som kan sikre fastere rekruttering og 
bosetting.  
Vises til brev fra Landssammenslutninga av Norske Vindkraftkommuner.  
Naturressurs- og vertskommuner må ha fordeler av å stille ressurser til 
disposisjon. Både kraft- og matproduksjon er viktig inn i 
Totalberedskapsplanen. 
 

Vedtak 

Tema Beredskap planlegges for Representantskapsmøte 25-03 i Aure der Statsforvalter 
inviteres.  
Representantskapet ber administrasjon sammen med leder og nestleder utarbeide 
forslag til budskap i «Forventningsbrev fra Nordmøre» og videre arbeid inn mot 
Stortingsvalget.  
 

Sak 18-25 Årsregnskap 2024 
Vedtak 

Representantskapet godkjenner årsregnskap 2024 som viser merforbruk på kr 35.485 
som belastes bundne fonds.  
 

Sak 19-25 Årsmelding 2024 
Vedtak 



   
 

9 
 

Årsmelding for Nordmøre IPR for 2024 godkjennes.  

 

Sak 20-25 Budsjettjustering 2025 
 
Vedtak 
Budsjettet for 2025 justeres med kr 120.000 til totalt kostnadsbudsjett på kr 2.960.000. 
Økningen dekkes av fondsmidler.  

 

Sak 21-25 Prosjektskjønn 2026 
Vedtak 
Representantskapet ber administrasjonen, i dialog med KDK, utarbeide en søknad om 
prosjektskjønnsmidler i tråd med innhold i denne saken samt innspill i møtet.  
 

Sak 22-25 Saker til IPR 25-03 i Aure 11. og 12. september 2025 
Innspill samlet sett: 

– Hovedtema Beredskap 
– Politisk arbeid etter Stortingsvalget 
– Oppstart planlegging felles samling for folkevalgte i januar 2026 
– Videreutvikle samarbeidet med Trøndelag sørvest 
– Samarbeid om rekruttering på Nordmøre 
– Møteplan 2026 

 

Vedtak 
Innspillene tas med i planleggingen til neste Representantskapsmøte.  
 
 

Sak 23-25 Orienteringer 
 
Innspill i møtet:  

Info fra Henning Torset om at Aure kommune spiller inn lokalene fra Aure rehabilitering i 
saken om nytt Nordmøre krisesenter. Saken bør diskuteres i eiermøte. 

 
Vedtak 
Orienteringene tas til orientering.  
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Sak 24-25 Eventuelt  
Ingen saker.  

 

 

 

 

 
 
Nordmøre, 30. mai 2025 
 
 
 

Ingrid O. Rangønes 
Leder   

Ståle Refstie 
Nestleder 
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